
 

 

Vragenhalfuurtje: toezegging 2023-52 raadsvergadering 26-09-2023 

Agendapunt 18, voorstel tot aankoop camping de Blekkenhorst voor 

huisvesting ontheemde Oekraïners. 

Wethouder Koster zegt toe nog voor de jaarwisseling een overzicht 

aan de raad te doen toekomen over de visie en het beheer. 

 

De jaarwisseling is nu ruim een maand geleden en de 

werkzaamheden op de camping zijn in volle gang. Toch hebben we als 

raad nog geen idee hoe het beheer en de visie over de toekomst eruit 

ziet. Daarom hebben we de volgende vragen:  

1. Kunnen we voor 1 maart een overzicht krijgen over de visie en 

het beheer? Zo nee, waarom niet? 

2. Ongeveer 1/3 van de camping is nodig voor de opvang van 

Oekraïners en dus blijft er ongeveer 2/3 over. Wordt dit deel 

(die 2/3) in exploitatie strikt gescheiden van de 1/3 opvang? 

Volgens de wet Markt en Overheid dient er een strikte scheiding 

te zijn tussen bestuurlijke zaken (opvang Oekraïners) en 

economische activiteiten (recreatie gedeelte). 

3. Blijft de gemeente Twenterand het recreatie gedeelte in eigen 

beheer houden of wordt dit aan derden uitbesteed? 

4. Blijft de 2/3 van de camping waar geen Oekraïners opgevangen 

worden volledig bestemd voor recreatie? Zo nee, waarvoor 

dan? 

 

 


